
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 2. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 947
Kan ministeren oplyse, hvad udviklingen har været i brugerbetaling på akutpladser/aflast-
ningspladser siden 2018 i forlængelse af Kammeradvokatens notat af 16. november 2018 
(jf. SUU alm. del – endeligt svar på spørgsmål 186, folketingsåret 2018-19), der skulle 
tilsikre at indsatser som leveres af kommunerne til borgere i kraft af deres ophold på en 
kommunal akutplads i regi af hjemmesygeplejen - herunder udgifter til bl.a. mad og linned 
- skulle leveres vederlagsfrit?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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